
   Protokoll styrelsemöte 
Datum: 240124 

Plats: Samuelsdals IF klubblokal 

Närvarande: Maud Hallmans (sekr), Jennie Roselius, Mattias Stenkvist, Anna Thunmarker (ordf), 
Tobias Tångfelt och Anders Winqvist. 

1 Ordförande öppnar mötet 

2 Föregående protokoll 

3 Ekonomi 
Ny kontaktperson hos vår leverantör av ekonomihanteringssystem. 
I och med det nya digitala systemet säkerställer vi en kvalitetssäkring och 
transparens av föreningens ekonomi och hantering av den. 

4 Medlemsavgifter och fakturor 
- Fakturering av medlemsavgifter för aktiva idrotter (innebandy samt futsal) 

kommer att ske under de närmaste veckorna.

5  Rapport från fotbollssektionen 
- Upptaktsmöte 12 februari, fotbollsledarträff 
- Fotbollssektionen har haft möte med PF16 inför uppstart. Laget kommer 

att delas och bli två lag, ett för pojkar och ett för flickor. 
- Ny dialog med ungdomsledarna bör tas, kopplat till arvodering, lag, mm 
- Uppstartsmöte nytt lag PF18, 10 april 
- Ungdomsdomare: 3 nya från P10, många av befintliga domare är anmälda 

till fortsättningsutbildningar 
- Fredagshäng: planeringen har startat upp, 5 tillfällen 
- Träningstider för säsongen: plan finns för att få till träningstider så snart 

säsongen drar igång

6  Rapport från innebandysektionen 
- Hallklimat: Dalarnas innebandyförbund skickade ut inbjudan till möte 15 

januari om hallklimatet vid innebandymatcher. Mötet hade fokus på 
domare och en uppkommen situation, där man ser att domare slutar pga 
tufft hallklimat. Information finns på Dalarnas innebandyförbund. Styrelsen 
följer upp utvecklingen vid nästa styrelsemöte.  

- ”Certifiering” innebandy motsvarande Diplomerad förening finns nu, från 
innebandyförbundet. Dokumenten från Diplomerad förening-processen 
kommer att kunna återanvändas i innebandyns certifieringsprocess. 

- Nystart F16/17 med 6 spelare, ett träningstillfälle i veckan än så länge. 
Spelarna har tidigare ingått i PF16, nu erbjuds de träningar för enbart 
tjejer. 

- Sista dag för inlämning av hallbokningar hösten 2024 är 31/3.
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7 Diplomerad förening 
- Beslut om policy för ekonomisk styrning 
- Beslut om policy trygg idrottsmiljö 
- Beslut om uppdaterad rutin för registerutdrag

8 Övriga frågor 
- Oscar Ljunggren, Samuelsdals IFs idrottskonsult på RF-Sisu, var med den 

den inledande timmen. Styrelsen fick vägledning i hur vi kan jobba med att 
skapa trygga idrottsmiljöer och påbörjade planering av en ledarutbildning, 
utifrån uppkommet behov från ledare i föreningen.  

- Planering inför föreningens årsmöte. Närvarande ledamöter får frågan om 
de avser fortsätta arbetet i styrelsen. Maud Hallmans meddelar att hon 
kommer att lämna sitt uppdrag.

9  Nästa möte (och datum för årsmöte) 
- Årsmöte 17 april kl.19-21 
- Nästa styrelsemöte 27 mars kl.19

10 Ordförande avslutar mötet 
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